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Nieuwsbrief Hees, september 2023 

Seizoen 2023-2024 

We zijn weer begonnen. De voorbereidingen zijn gedaan en zaterdag aanstaande opent ons eerste 

elftal het seizoen met een thuiswedstrijd tegen Saestum 1. Veel van onze supporters zijn blij dat ze 

de wedstrijd zittend kunnen bekijken. Inmiddels staan er elf tribunebanken rondom het veld. 

Onze jongens gaan er alles aan doen om de eerste drie punten te pakken. Na afloop is de derde helft. 

DJ Tobias Ripperda zorgt voor de muziek en de aanwezigen voor de gezelligheid. 

 

Activiteiten 

De gezelligheid is een terugkerend fenomeen binnen onze club. Als we kijken naar wat de 

aankomende maanden wordt georganiseerd dan is dit veel: 

• Club van Honderd: Op 8 oktober 2023 organiseren zij een fietstocht met aansluitend een 

aangeklede BBQ. Een mooie clubtraditie die bijzonder gezellig is. 

• Grote Clubactie: De voorbereidingen zijn gedaan en de verkoop gaat snel starten. 

• Schoolvoetbal: Ook dit jaar zal het schoolvoetbaltoernooi op het terrein van onze club 

plaatsvinden. We zijn trots dat wij dit voor het onderwijs in Soest mogen doen. 

• Halloween: Inmiddels een vaste activiteit op de jaarkalender. Een kleine groep vrijwilligers is 

het gelukt om hier een prachtig terugkerend evenement van te maken. Dit doen zij voor, 

maar zeker ook met, de jeugd van onze club. 

• Oktoberfest: Een feest waarin we onze leden in lederhosen en dirndl’s aan lange biertafels 

plezier zien maken en waar lekker gedanst wordt op Duitse Schlagers. 

• Sinterklaas: Ook dit jaar zal Sinterklaas met zijn pieten onze club bezoeken. Een traditie die al 

vanaf de oprichting van onze club bestaat en die we in ere houden. 

• Wedstrijd Soester elftal: Terug na vier jaar afwezigheid is de wedstrijd van het Soester Elftal 

tegen het Baarns Elftal. Dit keer wordt de wedstrijd gespeeld op ons terrein. Voorafgaand 

wordt de vrouwelijke wedstrijd van deze Eemderby gespeeld. 

 

Vrijwilligers 

In al onze communicatie komen de vrijwilligers terug. Steeds weer grijpen wij de mogelijkheid aan 

om de inzet van vrijwilligers te bedanken. Als we zien wat aan inzet wordt geleverd dan is dit ook te 

begrijpen. Iedere week weer zijn veel ouders/leden/vrijwilligers bezig om het op de club zo fijn 

mogelijk te maken. En dit zien we terug in de gezellige, swingende sfeer die er op Hees heerst. 

 

Een punt van aandacht is wel de manier waarop mensen opmerkingen maken naar vrijwilligers. Het 

is heel makkelijk om je ongenoegen te uiten in korte, en soms kwetsende, zinnen. Ja, soms moet je 

wat langer wachten bij de bar op een drankje als het heel druk is. Soms ben je het niet eens met hoe 

dingen gaan. Maar zeg het gewoon op een normale manier, ga het gesprek aan.  

Besef dat de vrijwilligers achter de bar nog twee uur aan werkzaamheden hebben als we de bar 

sluiten. Besef dat zij voor ons werken op hun vrije zaterdag(avond). Vaak week in en uit.  

Besef dat als een vrijwilligers iets doet binnen de club dit altijd in overleg is gegaan met de formele 

onderdelen (commissie/bestuur) binnen de club. 

Het is momenteel echt gezellig op onze club en dit willen we zo houden. Dit doen we door respect te 

tonen voor elkaar en er op te letten hoe we met elkaar communiceren. 
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Agenda 

Om inzicht te geven wat de speerpunten vanuit het bestuur zijn de aankomende maanden een kort 
overzicht: 
 

• Kabouterbak: Vorig jaar bij de grote clubactie is er een fantastisch bedrag opgehaald voor 
het opknappen van de kabouterbak. De plannen ervoor zijn vergevorderd en bijna klaar voor 
uitvoering. Het doel is dat dit seizoen de kabouterbak weer als nieuw eruit komt te zien. 

• Verlichting: De verlichting op het terrein van onze sportaccommodatie heeft een hoge 
prioriteit. Er wordt hard gewerkt om de verlichting te verbeteren en dit zal op korte termijn 
ook gerealiseerd zijn.  

• Afrekening nieuwbouw en kunstgrasveld gemeente: Vlak voor de vakantie hebben 
gesprekken plaatsgevonden met de gemeente over de afrekening nieuwbouw en 
kunstgrasveld. Hier zijn we niet uitgekomen en we hebben de voortgang over de 
zomervakantie heen getild. In oktober gaan we weer in gesprek met de gemeente. Zodra het 
kan zullen we jullie inhoudelijk informeren.  

• Entree bosperceel: Het doel is te komen tot het markeren van het bosperceel als eigendom 
van ASR middels een herkenbare ingang en het verfraaien van de toegangsweg naar vv Hees. 
Een terugkerende melding, maar we houden vol. 

• Nieuwe statuten: Op dit moment zijn we in gesprek met Notariskantoor Van Veeren over 
onze statuten. Deze moeten aangepast worden aan de huidige wet- en regelgeving. Die van 
ons stammen nog uit…. heel lang geleden. 

• Algemene ledenvergadering: Op dinsdag 13 november aanstaande staat onze eerstvolgende 
ALV gepland. De agenda van dit overleg zal binnenkort met de leden worden gedeeld. 

• Vrienden van Hees: De Vrienden van Hees en het hoofdbestuur gaan met elkaar in gesprek 
om de goede samenwerking, na een periode van pionieren, in functie, taak en rol verder uit 
te werken. 

• Kinderopvang bij Hees: Op dit moment zijn we met BINK kinderopvang in gesprek. Zij 
hebben aangegeven dat zij onze accommodatie 2/3 middagen in de week en in de vakanties 
willen huren voor naschoolse opvang. Het streven is dat we dit op 1 januari aanstaande 
gerealiseerd hebben. 

 
Tot slot 
Voor nu is dit wat ons betreft voldoende. Geniet van de wedstrijden, trainingen en alle activiteiten 
die gaan komen. Vol trots beginnen we aan het nieuwe seizoen en we hebben er weer zin in. Tot snel 
en voor nu een fijne dag! 
 

Namens het bestuur 
en met een groet, 
 

Ed Knies 

Voorzitter vv Hees 

 


